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Nr sub Document Blz. fractie Vraag 

1  Berap Alg. CMB VRAAG: 

Bij de programma’s staan ik stukken tekst in een grijs blok. Wat betekent dat? Zijn dat de afwijkingen? 

 
  ANTWOORD: 
Deze kleuren hebben geen betekenis, maar is vooral bedoeld voor de opmaak om de tabellen makkelijker 

te kunnen lezen. 

 

2  Berap 8 CMB VRAAG: 

Het Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO) van het centrum criminaliteitspreventie en veiligheid heeft zich 

bewezen als effectieve methode voor publiek-private samenwerkingen. Met het behalen van het KVO-

certificaat toont een winkelgebied, bedrijventerrein of buitengebied aan dat er een goede samenwerking is 

opgezet voor ten minste drie jaar. Centrumgemeente Sittard-Geleen voert reeds actief beleid op Veilig 

Ondernemen en beschikt inmiddels over voornoemd keurmerk.  

Vraag: in hoeverre bent u bereid om de kansen voor publiek-private samenwerking voor Veilig 

Ondernemen in Stein door middel van het KVO keurmerk nader in kaart te brengen? 
  ANTWOORD: 
Deze vraag heeft geen betrekking op de opgenomen tekst in de bestuursrapportage, deze vraag wordt op 

dit moment dan ook niet beantwoord.  

3  Berap 9 CMB VRAAG:  
Terzake buurtveiligheidsplannen. In welke mate wordt de Raad meegenomen in de resultaten van het 

onderzoek nulmeting veiligheidsgevoel en de doorvertaling naar de haalbaarheid in een uitvoeringsplan? 

ANTWOORD: 

In het plan van aanpak gebiedsveiligheidsplannen (RIB oktober 2023) staat dat u in 2024 (hoogst 

waarschijnlijk het 4e kwartaal) wordt bijgepraat over de uitkomsten van het onderzoek 

gebiedsveiligheidsplannen middels een presentatie. Op dit moment worden de panelgesprekken met onze 

inwoners gevoerd, een wezenlijke kwalitatieve aanvulling op en duiding van het onderzoek. Er is bewust 

gekozen om u te informeren met een volledig en integraal beeld en niet gefragmenteerd met 

deelresultaten. 

 

4  Berap 14 CMB VRAAG:  

1. Het herstel oude dorpskernen is v.w.b. Catsop uitgesteld vanwege het feit dat nutsbedrijven het 

gas- en elektriciteitsnet gaan vervangen. 

VRAAG: In hoeverre is het mogelijk duidelijkere afspraken te maken over de concrete aanpak van de 

dorpskern Catsop ? En kan tevens meer informatie worden gegeven over de budgettaire impact ?  

ANTWOORD: 
Het is het streven om de planningen van de energietransitie en de aanpak van de oude dorpskern 

zoveel mogelijk op elkaar af te stemmen. Het behoeft echter geen betoog dat in alle gevallen eerst 

Enexis (een deel van) de kabels zal moeten aanleggen voordat met de dorpskern kan worden begonnen. 

Over de budgettaire impact is nu nog niets te zeggen. Uitgangspunt is het huidige budget. 
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5  Berap 21 CMB VRAAG: 

Overname opstallen Steinerbos 2 (midgetgolfbaan). 

VRAAG: Hoe ziet de toekomstige (her)inrichting van opstallen en terrein (totaal groot ca. 9.000 m²) er 

uit ? 

ANTWOORD: 

De herinrichtingsmogelijkheden worden in het 2e halfjaar 2024 onderzocht. Een voor de hand liggende 

optie is inpassing van de locatie in het groen en uitbreiding van het wandelpark en bosfunctie. 

 

6  Berap 21 CMB VRAAG: 

Wat heeft de overname van het pannenkoekenhuis en midgetgolfbanen gekost? En waarom is het 

overgenomen? 

ANTWOORD: 

De huur van het pannenkoekenhuis en de midgetgolfbanen is op minnelijke basis per 15 mei 2024 

beëindigd. Met de voormalige exploitant van het pannenkoekenhuis en midgetgolfbaan is met betrekking 

tot de huurbeëindiging vertrouwelijkheid afgesproken. Het betreffende contract ligt voor u (vertrouwelijk) 

ter inzage bij de griffie vanaf 1 juli 2024. 

Bedrijfsovername door een derde is niet gebeurd, mogelijk vanwege hoge investeringen in met name de 

in slechte en onveilige staat verkerende opstallen en bijbehorende voorzieningen. Om verder ongewenste 

ontwikkelingen tegen te houden en verloedering tegen te gaan heeft de gemeente de huur in minnelijk 

overleg beëindigd. 

7  Berap 28 CMB VRAAG: 

Boomveiligheidscontrole. 

Voor het vastleggen van de extra kenmerken van bomen (aandachtspunten uit het Bomenbeheersplan 

2022-2026) wordt € 14.500,- gereserveerd. 

VRAAG: In hoeverre en in welke mate worden de bomen op het pleintje op de Dries (Catsop) hierin 

meegenomen ? En wordt met name ook de mogelijkheid bekeken om deze bomen op adequate wijze 

terug te snoeien (voorbeeld bomenrij bij NATO-vliegbasis Schinveld) ? 

ANTWOORD: 

De boomveiligheidscontrole heeft betrekking op alle bomen die in eigendom zijn van de gemeente Stein, 

waaronder de bomen op het pleintje op de Dries. Het voert te ver om specifieke snoeimogelijkheden te 

benoemen bij deze berap.  

8  Berap 36 CMB VRAAG: 

Energietoeslag 2023. Zijn er nog aanvragen binnengekomen over 2023? En zo ja is het restant budget van 

€ 45000,- benut? 

ANTWOORD: 

Vanaf 1 januari 2024 tot op heden zijn 72 aanvragen toegekend. Er zijn nog twee aanvragen in 

behandeling. Per 1 juni jl. is de energietoeslag 2023 beëindigd. Er kunnen geen aanvragen meer worden 

ingediend. De uitgaven in 2024 zijn tot op heden € 48.500. Hiermee is het restantbudget volledig benut. 
 

9  Berap 46 CMB VRAAG:  

Kunt u in aanvulling op uw laatste RIB d.d. 28 maart 2024 duiden wat de gebleken effecten van het DSO 

zijn en of er inmiddels een toename op het KCC aan de orde is? 
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ANTWOORD: 

Na enkele aanvangsproblemen werkt het DSO, in die zin dat alle ingediende vergunningaanvragen correct 

door ons worden ontvangen. Het DSO kent ook de functie van een vergunningcheck, daarvoor hebben wij 

toepasbare regels gemaakt. Tot op heden is er geen hausse van klantvragen met betrekking tot de 

Omgevingswet te zien bij het KCC. Wel merken wij dat vanwege alle nieuwe regels en wetten vragen 

rechtstreeks terecht komen bij de vergunningverleners. De grens tussen informatieverzoeken en losse 

vragen over interpretatie van nieuwe regels is vaak lastig te duiden. In principe juichen wij toe dat 

initiatiefnemers bij vragen en startende initiatieven in een zo vroeg mogelijk stadium contact met ons 

opnemen en indien nodig een verzoek om vooroverleg indienen, zodat de formele vergunningprocedures 

daardoor vlotter kan verlopen.  

In de volgende kwartaalrapportage van de Omgevingswet (juli 2024) wordt u overigens hierover separaat 

geïnformeerd. 

 
10  Berap 50/51 CMB VRAAG:  

De toelichting op het nog niet kunnen oppakken van onderdelen uit de woonzorgvisie in relatie tot de 

Woondeal Limburg komt enigszins tegenstrijdig voor. Kunt u toelichten in hoeverre het bereiken van de 

doelstelling reëel is voor 2024, in het bijzonder ten aanzien van punten 2 en 4 uit de toelichting? 

ANTWOORD: 

Uitvoering van punten 2 en 4 is gepland in 2024 en 2025. Op dit moment zijn er geen aanwijzingen dat 

deze planning niet gehaald wordt. 

 

11  Berap 52 CMB VRAAG: 

In hoeverre is er vanaf datum inwerkingtreding d.d. 1 januari 2020 tot en met heden gebruikgemaakt van 

de starterslening? 

ANTWOORD: 
Uw raad ontvangt in oktober separaat nog een RIB omtrent de toepassing en voortzetting van de starterslening.  

12  Berap 52 CMB VRAAG:  

De Verordening starterslening gemeente Stein 2020-2023 heeft, zoals de naam van de verordening al 

doet voorkomen, een beoogde looptijd van 3 jaren. Anno 2024 geldt de verordening echter nog steeds.  

Vraag: wanneer bent u voornemens de verordening te herijken?  

Vraag: kunt u reflecteren op het toepassingsbereik ex art. 2 lid 1 sub b Verordening, te weten: een 

maximale koop (/-aanneem)som van € 280.000, inclusief verbeterkosten en meerwerk in relatie tot de 

huidige marktprijzen voor (starters)woningen? 

ANTWOORD: 
Zie vraag 11. 

13  Berap 52 CMB VRAAG:  

Ten aanzien van de starterslening. Kunt u reflecteren op het feit dat er op dit moment onvoldoende 
woningen zijn gerealiseerd voor starters in de gemeente Stein en starters derhalve zijn aangewezen op 

woningen uit de middensector, die vervolgens niet vallen onder het toepassingsbereik van de 

starterslening. In hoeverre herkent u dit en hoe kan daar volgens u het beste op worden geacteerd? 

ANTWOORD: 
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Zie vraag 11. 

14  Berap 56 CMB VRAAG: 

Met dit extra budget Ziek en Piek van € 350.000 zijn we er dan voor heel 2024?   

ANTWOORD: 

Er is een inschatting gemaakt van het huidige inhuurbudget in relatie tot de inhuurvraag, met de kennis 

van dit moment. Hierbij wordt ook al rekening gehouden dat sommige vacatures moeilijk in te vullen zijn, 

waardoor inhuur tijdelijk noodzakelijk is om de taken uit te kunnen blijven voeren.  

De verwachting is dat we het met dit budget voor de rest van 2024 moeten kunnen redden. 

Desalniettemin kunnen er altijd onvoorziene omstandigheden zijn, waardoor dit niet het geval is. 

 

15  Berap 56 CMB VRAAG: 

Van de voorziening pensioenverplichting is eind 2023 € 120.000 vrijgevallen en nu voegen we weer € 

229.000 toe door de vrijval van 2 polissen. Hoe werkt dit nu eigenlijk?  

ANTWOORD: 

Jaarlijks wordt door ProAmbt een financieel jaarverslag opgesteld waarin antwoord wordt gegeven aan 

welke verplichtingen de gemeente moet voldoen voor de Algemene pensioen- en uitkeringswet politieke 

ambtsdragers (APPA). Vanaf het begrotingsjaar 2004 is de gemeente is op grond van het BBV verplicht 

een voorziening te hebben voor de pensioenen van politieke ambtsdragers. Hierbij gebruikt ProAmbt de 

rekenrente die door BZK wordt voorgeschreven. Met name de fluctuerende rekenrente en de mutaties 

gedurende het jaar zorgen ervoor dat de voorziening jaarlijks (bij het opstellen van de jaarrekening) 

bijgesteld moet worden.  

In het verleden heeft de gemeente Stein ook een aantal polissen afgesloten om dit risico op te vangen. Bij 

het bereiken van de AOW gerechtigde leeftijd van twee personen zijn 2 polissen voor een totaalbedrag van 

€ 229.000 vrijgevallen. Dit bedrag wordt nu aan deze voorziening toegevoegd om de toekomstige 

jaarlijkse pensioenuitkeringen uit deze voorziening op te kunnen vangen. 

 

16  Berap 57 CMB VRAAG: 

Inkoop. Versterking van de inkoopfunctie vraagt om een stevige projectleider. 

VRAAG: In hoeverre worden maatwerk en flexibiliteit gegarandeerd i.r.t. aanbestedingsbeleid ? Anders 

gezegd: Inkoop- en aanbestedingsregels mogen niet leiden tot starre procedures welke nadelig kunnen 

zijn voor de kwaliteit en kosten van werken/producten. 

ANTWOORD: 

De opdracht van de te werven projectleider zal zich in beginsel niet richten tot het inkoop- en 

aanbestedingsbeleid. De opdracht zal veel meer gaan hóe we in Stein, rekening houdende met het 

huidige inkoop- en aanbestedingsbeleid, de inkoopfunctie naar de toekomst toe willen inrichten, met 

daarbij een relatie naar contractmanagement. 
 

17  Berap 64 CMB VRAAG:  

Ten aanzien van (onder andere) de post “GGA Stein centrum wegen” en “GGA Nieuwdorp wegen” staan 

nog steeds de bedragen die einde 2021 zijn opgevoerd. Moeten deze niet via deze berap bijgestuurd 
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worden (aangezien de wereld qua bouwkosten sindsdien is veranderd?   

ANTWOORD: 

Nee, er is op dit moment geen aanleiding om deze onderdelen aan te passen.  

 

18  Berap 18 SB VRAAG: 
Bedrijventerrein Kerensheide  
Met Poort van Stein BV worden in 2024 harde afspraken gemaakt over een definitieve invulling van het 
terrein. In onze gesprekken met Chemelot blijven we de ligging van het bedrijventerrein en daarmee het 
economisch potentieel benadrukken. Verzoeken over beschikbare locaties voor nieuwe vestiging worden 

eveneens in contact gebracht met de huidige eigenaar.  

 
Op pagina 18 staat dat in 2024 harde afspraken worden gemaakt met de Poort van Stein. Hoe kun je harde 
afspraken met een partijen als je zelf niet bezitter bent van de grond?  

ANTWOORD:  

Omdat de gemeente Stein inderdaad geen eigenaar is van de grond van “het gebied de Poort van Stein”, 

is het, zoals u aangeeft, erg moeilijk voor de gemeente Stein “om in 2024 harde afspraken te maken”. De 

gemeente Stein zal zich in 2024 wel beijveren om nadere (ruimtelijke) invulling te geven aan “het gebied 

de Poort van Stein”.  
 

 

19  Berap 40 SB VRAAG: 
Water- en klimaatadaptie  
In onze regio zijn de gemeenten Stein, Beek en Sittard-Geleen, het waterschap Limburg (WL), het 
waterschapsbedrijf Limburg (WBL) en de waterleidingmaatschappij Limburg (WML) samen verantwoordelijk 
voor de levering, inzameling, het transport en de zuivering van water. Binnen de Westelijke Mijnstreek 

werken we samen aan de invulling van deze verantwoordelijkheid. Door samen te werken willen we op een 
doelmatige manier goed omgaan met de waterketen.  

In het in 2021 vastgestelde beleidsplan water & klimaatadaptatie is het beleid vastgelegd voor de 
gemeentelijke onderdelen van de waterketen. Het beleids- en uitvoeringskader voor de omgang met water in 
de Westelijke Mijnstreek bestaat uit vier plannen. Deze plannen vormen samen de verbrede gemeentelijke 

rioleringsplannen. In het projectenplan staan voor 2024 de volgende projecten opgenomen:  

BPS Zuid; We gaan een lokale oplossing inpassen om het water af te voeren en te bergen op een plek waar het 
niet tot overlast leidt ( €100.000)  
Hayweghenstraat/Noelweg: we vergroten het riool zodat we meer water kunnen afvoeren ( €140.000);  
Maalsteenstraat: we denken na over een nieuwe hemelwaterstructuur en voegen extra berging toe zodat water 
afgevoerd kan worden naar plekken waar het niet tot overlast of schade leidt (€150.000).  

 

Als fractie vragen we ons af waarom de brugstraat niet vermeldt staat in het projectplan. In de RIB van 

03.05.2024 wordt vermeld dat erin het najaar een aanbesteding gaat plaats vinden. Kunnen we 
concluderen dat er pas in 2025 werkzaamheden gestart kunnen worden om deze onwenselijke situatie op 

te lossen ? 

ANTWOORD: 

De Brugstraat was in het meerjarenprogramma opgenomen als ‘wateroverlast-locatie’. Na de hevige 
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regenval eind 2023 en de opgetreden schade in Kelderstrat en Burgstraat werd ad hoc besloten deze 

projecten naar voren te halen. Wij verwachten in het najaar met de werkzaamheden te kunnen starten. 

20  Berap 52 SB VRAAG: 
Herbestemming St. Jozefkerk kerensheide  
De formele verkoop van de kerk aan de ontwikkelaar is niet voor eind 2023 afgerond kunnen worden. Dit zal 
nu plaatsvinden medio 2024. De gemeentelijke toegezegde bijdrage sluit aan op de toegezegde bijdrage van 
de Provincie. Deze laatste heeft formele verkoop als voorwaarde.  
 
Een deel van de gemeentesubsidie (€ 144.000) komt uit de krimpreserve, welk bedrag per 31-12-2023 is 

teruggestort naar de Algemene Reserve. Dit deel subsidie is nu weer opgenomen in de bestuursrapportage van 

2024. Hiermee kan de gemeentelijke toezegging gestand worden gedaan. 
 
Wat is de oorzaak van de opgelopen vertraging en gaat afstel geen uitstel worden? 

ANTWOORD: 
Hierover wordt uw raad in het 3e kwartaal van dit jaar separaat geïnformeerd middels een RIB. 

21  Berap 8 DOS VRAAG:De resultaten van de GGD laten volgens de krant zien dat i Stein jongeren veelal alcohol 

gebruiken i.r.t. stress. DE OKO monitoring en aanpak past hier natuurlijk in. Maar we worden kennelijk 

verrast en hier lijkt sprake van een urgent probleem. Wat betekent dit voor onze wijze van monitoring en 

aanpak? 

ANTWOORD: 

Wij hebben inderdaad kennis kunnen nemen van de resultaten van de vragenlijsten die door Steinse 

jongeren uit klas 2 en 4 zijn ingevuld. Mede die uitkomsten vormen de data binnen OKO die ons richting 

geven. Die resultaten - de cijfers - zijn dan ook in de duidingssessie OKO (15 mei jl.) met alle betrokken 

stakeholders besproken. Of er een verband is tussen veel alcohol drinken en stress is een interpretatie 

uwerzijds. Wij herkennen ons daarnaast niet in het feit dat wij verrast zijn door de resultaten, die liggen 

namelijk in lijn met eerdere resultaten. Niet voor niets zijn we op 1 januari 2023 gestart met OKO.  

OKO is een meerjarig project waarmee in IJsland na 20 jaar zeer goede resultaten geboekt zijn. We zetten 

hiermee in Stein dan ook in op structureel succes op lange termijn. Uiteraard gaan we met stakeholders 

aan de slag om prioriterende zaken op te pakken. Het ligt daarbij in de lijn der verwachting dat het 

vroegtijdig alcohol gebruik onder jongeren, maar ook de rol van de hele samenleving daarin, de komende 

jaren extra regionale en lokale aandacht gaat krijgen. Voor de werkwijze binnen OKO als ook de wijze van 

monitoring veranderen deze resultaten niets. 

 

22  Berap 18 DOS VRAAG:Wat zijn de uitgangspunten (behalve bereikbaarheid), die gehanteerd worden voor de verbetering 

van de bedrijventerreinen 

ANTWOORD:  

Bereikbaarheid is inderdaad een erg belangrijk uitgangspunt. Daarnaast wordt bekeken hoe de 
beschikbare ruimte op de bedrijventerreinen wellicht meer optimaal benut kan worden. Voorts is een 

belangrijk uitgangspunt het bevorderen van duurzaamheid. Denk daarbij aan vergroening van daken en 

parkeerterreinen, alsook de mogelijke aanleg van (beperkte) groenvoorzieningen. Verder is het streven 

om te bekijken hoe het vervoer over de weg te vervangen door andere modaliteiten van vervoer, 
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bijvoorbeeld vervoer over water.   

23  Berap 26 DOS VRAAG: Sportbeleid en activering: Kunt u aangeven welke, voor de burger herkenbare, concrete stappen 

zijn gemaakt sedert 202 om de 4 thema’s in te vullen. 

ANTWOORD: 

Het Gezond Sport- & Beweegakkoord is geen beleidsplan, maar een akkoord waaraan niet alleen wij als 

gemeente, maar ook inwoners en organisaties een bijdrage leveren. Dit betekent dat er enorm veel 

gebeurt, ook om ons heen. Dit maakt het onmogelijk om tot een volledig overzicht te komen van alle 

initiatieven in dit kader. Toch wordt er van alles ondernomen op alle vier de thema’s. Denk bij Gezond 

Opgroeien aan de Peuter4daagse en het Nationaal Schoolontbijt, bij Gezond Meedoen aan het 

Volwassenenfonds Sport & Cultuur en Vitaliteitsdagen voor senioren. Bij Gezonde Verenigingen gaat het 

bijvoorbeeld om verenigingscafés en 1-op-1 begeleidingstrajecten, bij Gezonde Ruimte om de onlangs 

opgeleverde speeltuin aan de Kampstraat en de jeu de boulesbaan bij de Kooypoort. Bij relevante 

ontwikkelingen wordt de raad geïnformeerd. Zo volgt binnenkort een raadsinformatiebrief over de 

voortgang rondom het spelen, bewegen, sporten en ontmoeten in de openbare ruimte. 

24  Berap 28 DOS VRAAG: Betreft de boomveiligheidscontrole alleen de bomen die onder beheer zijn van de gemeente of 

betreft het alle bomen op en naast de openbare ruimte. Voorbeeld: een aantal bomen langs de weg tussen 

Elsloo en Geulle op de kanaaldijk lijken rot. Vallen die hieronder of is dit weer een verantwoordelijkheid 

van RWS? 

ANTWOORD: 

De gemeentelijke boomveiligheidscontrole betreft alleen de bomen in eigendom zijn van de gemeente. De 

bomen op ander eigendom, zoals Rijkswaterstaat, behoren qua zorgplicht toe aan de eigenaar van dat 

perceel.  

Met betrekking tot eigendommen kan men de gemeentelijke maaikaart raadplegen via de website. 

Het voorbeeld, specifiek voor de locatie langs de weg tussen Elsloo en Geulle langs de kanaaldijk, is op 

eigendom van Rijkswaterstaat. 

25  Berap 62 DOS VRAAG: Waarom worden bepaalde reserves aangehouden terwijl er tot 2027 naar verwachting geen of 

nauwelijks onttrekking uit plaatsheeft? 

ANTWOORD: 

Bij de instellen van de bestemmingsreserves wordt ook het specifiek doel van de betreffende reserve 

aangegeven. Bij het opstellen van een nieuwe nota reserves en voorzieningen zullen de individuele 

reserves beoordeeld worden en er zal dan ook bekeken worden, in relatie tot het specifieke doel, in 

hoeverre het noodzakelijk is om deze in stand te houden. Het opstellen van deze nota staat voor 2024 

en/of 2025 echter nog niet op de planning. 

26  Berap 10 DOS VRAAG: Op welke plekken in de gemeente Stein is er cameratoezicht aanwezig voor de handhaving van 

de openbare orde? 

ANTWOORD: 

Cameratoezicht mag in Stein ingezet worden op de daarvoor aangewezen plekken volgens het 

aanwijzingsbesluit cameratoezicht 2024-2025, zoals in de RIB van 20 december 2023 aan u is 

medegedeeld. Op dit moment wordt cameratoezicht ingezet rondom het Raadhuisplein te Stein. Dit zal 

uitgebreid worden bij de oplevering van het vernieuwde systeem op de plekken waar de noodzaak daartoe 
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is.  

 

27  Berap 43 DOS VRAAG: Op grond van welke factoren wordt bekeken wat de voordelen zijn om een geur- en geluidsbeleid 

te ontwikkelen? 

ANTWOORD: 

Aangezien specifieke kennis omtrent geur- en geluidsbeleid in onze organisatie ontbreekt momenteel, kan 

deze vraag thans niet concreet beantwoord worden. De verwachting is in ieder geval dat als we 

milieubeleid ontwikkelen, we een bovenwettelijk kader vormen op basis waarvan we (bestuursrechtelijk) 

kunnen sturen, bijvoorbeeld bij klachten.  

 

28  Berap 13 DOS VRAAG: Hoe wordt bij het splitsen van de wandelpaadjes en fietspaadjes tussen Tourisme en Verkeer 

gewaarbord dat er een goede afstemming is tussen beiden zodat er bv wandelpaadjes gerealiseerd 

worden die mogelijk niet voor tourisme interessant zijn maar wel voor de verkeersveiligheid. Bijvoorbeeld: 

een wandelpaadje (grind) naast een druk fietspad of een wandelpaadje (grind) bij een drukke weg/smalle 

stoep. 

ANTWOORD: 

In de gemeente zijn voet- en fietspaden zowel bestemd voor utilitaire als recreatieve doeleinden. Door 

trage paadjes te realiseren wordt beoogd om de verkeersveiligheid te verhogen. Deze trage paadjes zijn 

voetpaden en zijn voornamelijk bestemd voor recreatief gebruik. Middels een RIB wordt de Raad in Q3 nog 

nader geïnformeerd over de inventarisatie en prioritering van de locaties. 
 

29  Berap 37 DOS VRAAG: Welke maatregelen kan de gemeente (evt. met provincie of anderen gemeenten) nemen om de 

afhankelijkheid van Jeugdzorg instellingen met financiële problemen te beperken? 

ANTWOORD: 

Door een combinatie van diverse maatregelen kan de afhankelijkheid van financieel kwetsbare 

jeugdzorginstellingen worden beperkt en kan de jeugdzorgsector als geheel veerkrachtiger en stabieler 

worden gemaakt:  

• meer inzetten op regionale samenwerking,  

• financiële monitoring en ondersteuning,  

• een stabiele financiering,  

• het stimuleren van innovatie en samenwerking,  

• alternatieve zorgmodellen zoals inzetten op preventieve zorg, 

• beleidsmatige en wettelijke maatregelen,  

• transparantie en verantwoording, 

• financiering vanuit het rijk voor de alsmaar complexere jeugdzorg. 

 

30  Berap 43 DOS VRAAG: In deze paragraaf wordt verwezen naar het ‘meer inzetten op het opslaan van energie in accu’s’. 

Is dit iets waar we als gemeente invloed op uit kunnen oefenen? En zo ja, hoe dan? 

ANTWOORD: 

De kans is aanwezig dat het Rijk de komende jaren een subsidieregeling gaan opstellen voor opslag van 

energie in grootschalige accu’s. Dit ook om netcongestie tegen te gaan. Als gemeente hebben wij hier 
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weinig invloed op. 

31  Berap 62 DOS VRAAG: Zijn de bedragen die gereserveerd zijn voor het realiseren van de parkeerplaats Veerpont in Berg 

aan de Maas inclusief bedragen voor het realiseren van de speeltuin? 

ANTWOORD: 

In de oorspronkelijke plannen voor de parkeerplaats in Berg aan de Maas zat geen ontwerp voor een 

speeltuin. Na inspraak met de omgeving is besloten tot de aanleg van een speeltuin. Daarvoor was in de 

reserve ook budget geraamd. Het was de bedoeling om hiervoor restbudget in te zetten na afronding van 

de aanleg van de parkeerplaats. Door kostenoverschrijding van het project, is er geen budget meer vanuit 

de reserve om de speeltuin aan te leggen.   

De speeltuin wordt nu inhoudelijk opgepakt en uitgevoerd onder het speeltuinenbeleid en financieel gedekt 

uit het reguliere budget van toerisme en vanuit beschikbaar budget binnen het speeltuinenbeleid 

32  Berap 64 DOS VRAAG: Is de begroting voor de verbetering van de Bergerstraat in Nattenhoven voldoende voor het 

realiseren van een 30 km zone ivm het verbeteren van de verkeersveiligheid? 

ANTWOORD: 

De Bergerstraat wordt ingericht als een GebiedsOntsluitingsWeg met een snelheidsregime van 30 km/uur 

(GOW30). Vooralsnog is de bestaande begroting toereikend voor de herinrichting van de weg. 

33  Berap 64 DOS VRAAG: Wordt met de verbetering van het Beatrixplein gestart in 2024 (voorbereiding met omwonenden) 

ondanks dat de woonplannen aan het Beatrixplein nog niet akkoord bevonden zijn. M.a.w. wordt de 

verbetering van het plein en de bouwplannen aan het plein als onafhankelijk van elkaar beschouwd? 

ANTWOORD: 

In zeker zin wel, want de verbetering van het plein loopt namelijk niet parallel aan de woonontwikkeling. 

Uiteraard wordt er in de voorbereiding van de ontwikkeling van het plein wel reeds rekening gehouden 

met de woonontwikkeling. 

 

34 Openba

re orde 

en 

veilighe

id 

Berap 8 VVD VRAAG: 

In het kader van herverdeling politiecapaciteit: Kan er worden toegelicht welke mogelijke implicaties voor 

gemeentelijke processen er zouden kunnen ontstaan en wat mogelijke impact hiervan is? 

ANTWOORD: 

De herverdeling politiecapaciteit betekent dat de schaarse politiecapaciteit in de Westelijke Mijnstreek nog 

schaarser wordt. Vraagstukken in het leefbaarheidsdomein zullen mogelijk voor rekening van gemeente 

komen, indien dit in lijn is met de gemeentelijke ambities. Een voorbeeld hiervan kan zijn dat een BOA, 

binnen de juridische kaders, meer zaken op pakt. Op het moment dat dit speelt, dan wel financiële 

implicaties heeft dan zult u hierover geïnformeerd worden. 

 

35 Camera

toezicht 
Berap 10 VVD VRAAG: 

De smiley wordt op ‘niet naar verwachting’ ingezet, waar dit sec de evaluatie betreft? De andere ambities 

zijn wel waargemaakt? 

ANTWOORD: 

De vervanging van het cameratoezicht verloopt niet naar verwachting waardoor het investeringsbudget 

dat oorspronkelijk voor 2023 was begroot, is doorgeschoven naar 2024. Het complete systeem zal in 2024 
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worden gerealiseerd. Doordat het systeem in 2024 pas volledig operationeel is, wordt de evaluatie 

doorgeschoven naar 2026 om een valide evaluatie uit te kunnen voeren. De operationele ambities worden 

in deze evaluatie meegenomen.  

 

36 Verkeer

sarrang

ement 

Berap 12 VVD VRAAG: 

De projecten in het kader van MIP Verkeer kunnen opnieuw worden ingepland, nu de vacature is ingevuld. 

Wat betekent dit voor de planning van 2024 en daaropvolgende jaren en de haalbaarheid daarvan? 

ANTWOORD: 

Het MIP is het uitgangspunt voor de planning. Aan de projecten van 2024 zijn in ieder geval projectleiders 

toegewezen. Deze projecten zijn reeds opgestart of zullen dit jaar opgestart worden maar de verwachting 

is dat deze door de personeelswisseling wel enige vertraging oplopen. Voor de overige (lange termijn) 

maatregelen uit de verkeersarrangementen moet de exacte planning nog gemaakt worden, afgestemd op 

de nog in te vullen menscapaciteit. De Raad wordt hierover uiterlijk in september op de hoogte gebracht 

middels een RIB.   

 

37 VDL 

Nedcar 
Berap 33 VVD VRAAG: 

De ontwikkelingen van Nedcar hebben gevolgen voor de medewerkers, maar dit heeft geen impact op de 

ambities / doelstellingen. Is dat de reden waarom er een blije smiley wordt getoond? 

ANTWOORD: 

De ontwikkelingen bij Nedcar hebben inderdaad gevolgen voor medewerkers. Hiervoor is juist het 

regionale mobiliteitsteam ingericht met als ambitie / doelstelling om mensen van werk naar werk te 

ondersteunen. Deze ondersteuning loopt conform planning. 

38 Het 

Groene 

Net 

Berap 44 VVD VRAAG: 

De 179.000 euro voor de ontbindingsovereenkomst wordt verdeeld over drie gemeenten, of is deze het 

totaal aan kosten voor de gemeente Stein? 

ANTWOORD: 

Het bedrag van € 179.000 is het totaal voor de Gemeente Stein voor de bijdrage in de gemaakte kosten. 

Deze kosten is opgebouwd uit de afkoop van het contract en voorbereidingskosten. 

 

 


